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Защо говорим за това?

Помниш ли пандемията от коронавирус? Тя беше много стресираща за хората.
А когато човек е уплашен, не може да мисли много спокойно.

Затова и тогава тръгнаха най-различни теории. Нека погледнем какво казва науката за тях сега, когато е минало време и нещата са се
поуспокоили.
 

Пандемията от коронавирус донесе голям стрес за цялото човечество.

Силно заразна болест, която може да бъде смъртоносна за хората? Нищо чудно, че никой не остана спокоен. Беше толкова неприятно да трябва да
стоим затворени, да не можем да се виждаме с приятели, дори с най-близките си роднини!

Големите не можеха да ходят нормално на работа, децата - на училище. Беше много неприятно наистина!

Затова надеждите на много хора бяха във ваксините. Ваксината е вещество, което те предпазва от зараза. Те са изобретени преди много време и са
спасили човечеството от тежки болести. Търсенето на ваксина против коронавируса имаше за цел да позволи на хората да се върнат към нормалния
живот. Безопасно.

И всички искаха това да стане час по-скоро. Бяха вложени много пари, за да може това да стане бързо - да не чакаме години наред! И то наистина се
случи по-бързо от обикновеното.

Това обаче притесни много хора. Те започнаха да се питат дали тези ваксини са безопасни.

Имаше дори теории, че чрез ваксините се имплантира чип (нещо като микрокомпютърен елемент). И че милионерът Бил Гейтс ще използва този чип,
за да контролира хората! 

Микрочипът е много мъничък компютърен елемент, направен от силиций. В него има електрически вериги и може да се запазят данни или пък да се
извършват разни математически операции. Понякога микрочипове се слагат под кожата на животни, за да могат да се намерят, ако бъдат загубени.
Например ако си загубиш котето, така може да се намери.

Няма обаче планове да се слагат чипове на хора - още по-малко пък без тяхно разрешение. И със сигурност не чрез кампания за ваксинация. 

Всъщност това тръгна от едно интервю, в което Бил Гейтс каза, че в бъдеще може да има технология за следене кой срещу какво е ваксиниран. И че
в момента на ваксинация в кожата може да остане нещо като невидима капка мастило, чрез която да се разбира, че има такава ваксина. За никакви
микрочипове обаче не е ставало въпрос. Както вече разказахме, повечето конспирационни теории стъпват върху нещо реално, но правят от него
грешни изводи.

Това е особено силно в моменти на стрес - и когато трябва да се избира между две ценности. В случая това бяха неприкосновеността на човешкото
тяло (никой няма право да извършва медицински процедури без твое съгласие) и безопасността на човечеството (без масова ваксинация пандемията
би взела много повече жертви). Нормално беше мненията на хората да се поляризират. Особено във време, когато интернет позволява на всички
теории да се разпространяват... като вирус!
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